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Верујем да је питање времена када ћемо успети да лоцирамо и ухапсимо Ратка Младића.
Незахвално је бавити се прогнозом, али се надам да ће то бити у догледно време.
Желим да Србија буде ослобођена баласта ратних злочинаца и да у пуном капацитету
постане кандидат за чланство у ЕУ и окрене се решавању проблема који чине конкретан
живот људи, каже за „Блиц“ председник Србије Борис Тадић.

  

- Уверен сам да је већина наших грађана за то да сви ратни злочинци треба да буду
суђени и праведно кажњени. Желим да поновим да би, чак и кад би Хашки трибунал
сутра престао са радом, ова Влада наставила пуном снагом да трага за Младићем. То је
наша обавеза, пре свега, према невиним жртвама и њиховим породицама - каже Тадић.

  

С обзиром на то да ће будућа сарадња са Трибуналом драстично утицати на пут Србије
ка ЕУ, поставља се питање зашто власти од 2008. године нису виша радиле на хапшењу
Младића. Тадић тврди да хапшење Ратка Младића као најважнији државни приоритет
постоји тек од 2008. године, од дана када је формирана данашња Влада Републике
Србије.

  

(Блиц)
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